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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Cerekvice nad Bystřicí konaného  
dne 16. 1. 2025 od 18.00 hodin v zasedací místnosti Obecního úřadu 

v Cerekvici nad Bystřicí č.p.53. 
 
Přítomni: p. Veronika Jašíková, p. Pavel Šmída, p. Jaromíra Oubramová, 

p. Milan Tobolka, p. Miroslav Tobolka, p. Michal Trousil,  
p. Patrik Vích, p. Jan Tobolka. 

  
Nepřítomni: p. Zdeněk Stejskal - omluven 

 
Hosté:  p. Marie Zapadlová – ředitelka ZŠ a MŠ, p. Filip Malý,  p. 

Miroslav Konečný  
 

Zapisovatel: p. Milan Tobolka 
 
Ověřovatelé zápisu: p. Miroslav Tobolka, p. Pavel Šmída 
  
Program: 1. Kontrola plnění usnesení z minulého Zastupitelstva obce 
   2. Rozpočtové záležitosti 
   3. Různé 
   4. Usnesení 
    
Seznámení ZO s navrženým programem. Starosta navrhuje řídit se při jednání 
navrženým programem. Pro program: 8 hlasů, proti: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
ZO schvaluje navržený program. 
Starosta navrhuje výše uvedené ověřovatele. Pro návrh: 8 hlasů, proti: 0 hlasů, 
zdržel se: 0 hlasů. ZO schvaluje ověřovatele zápisu. 
 

1. Kontrola plnění usnesení z minulého Zastupitelstva obce 
  

a) Dotace: 
 
Ministerstvo vnitra České republiky (MV ČR) prostřednictvím generálního 
ředitelství Hasičského záchranného sboru České republiky (HZS ČR) –
investiční dotace pro JSDH obcí pro rok 2024 - JSDH_V1_2024 - Pořízení 
nové cisternové automobilové stříkačky (dále jen CAS) z rámcové dohody. 
Dne 16.12.2024 jsme obdrželi Registraci akce a rozhodnutí o přidělení 
dotace číslo 014D261004040 ve výši 4 000 000 Kč na pořízení CAS. 
Termín realizace je stanoven do 30.4.2026. ZO bere na vědomí.  
Rozprava: bez rozpravy   
 
Dotace z 1. výzvy MAS Podchlumí - Společné zemědělské politiky (dříve 
Programu rozvoje venkova) – pořízení komunální techniky – malotraktoru 
včetně nářadí pro údržbu chodníků a místních komunikací – dne 5.1.2025 
jsme obdrželi od dotačního orgánu - SZIF ČR (Státní zemědělský 
intervenční fond) vyjádření o administrativní kontrole podané žádosti o 
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platbu, při které nebyly zjištěny nedostatky. Žádost byla postoupena ke 
schválení pod číslem 24/001/52775/435/003816. Požadovaná výše dotace je 
280 000 Kč. ZO bere na vědomí.       

 Rozprava: bez rozpravy 
 
Dotační program Královéhradeckého kraje – Program obnovy venkova – 
25POVU1 – přijímání žádostí probíhá od 2. 1. 2025 do 29. 1. 2025. Jako 
podklad pro podání žádosti o dotaci z dotačního titulu DT1 – Občanská 
vybavenost, veřejná prostranství a infrastruktura – Výstavba, rekonstrukce 
nebo obnova místních komunikací byly vypracovány projekty pro obnovu 
povrchů u dvou místních komunikací označených v pasportu komunikací 
„Ke hřbitovu 4c“ v Cerekvici a „Ulice 2 4c“ v Třebověticích.  
Starosta navrhuje podat žádost o tuto dotaci na obnovu výše uvedených 
místních komunikací. 
Výsledek hlasování:  
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Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

Návrh byl přijat. 
Rozprava: Vysvětlení starosty k identifikaci komunikací – „Ke hřbitovu 4 
c“ je příjezdová komunikace přímo před místním hřbitovem v Cerekvici nad 
Bystřicí a „Ulice 2 4c“ v Třebověticích vede k čp. 8 a 11.  
 

b) Oprava střechy a stropu kaple Zvěstování Panně Marii v Cerekvici nad 
Bystřicí – III. etapa – do konce roku 2024 byly proplaceny veškeré faktury 
dodavateli a uhrazeno DPH v přenesené daňové povinnosti finančnímu 
úřadu. Zpracováno vyúčtování akce pro Ministerstvo kultury ČR a 
odesláno v termínu. ZO bere na vědomí. 
Rozprava: bez rozpravy 
     

c) Čerpací stanice a kanalizace splaškových odpadních vod v Třebověticích –
Správou silnic Královéhradeckého kraje, p.o., Hradec Králové předložen 
návrh smlouvy číslo 9/30/25/0005/Ju/NK o právu provést stavbu inženýrské 
sítě a omezení užívání nemovitosti na stavbu „ČS a splašková kanalizace 
Třebovětice“. Na základě postupu Správy silnic Královéhradeckého kraje 
pro užívání silnic, schválených Usnesením Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje ZK/7/424/2017 je ve smlouvě vyměřena tzv. 
„Sazba veřejný zájem“, kdy je investorovi vyměřena vratná kauce ve výši 
500,- Kč bez DPH za bm uložení inženýrské sítě do silnice III. třídy podélné 
a 200,- Kč bez DPH za bm protlaku pod silnicí III. třídy. Celkem se jedná o 
vratnou kauci ve výši 830 600 Kč bez DPH (1 000 026,00 Kč s DPH). 
Starosta navrhuje předloženou smlouvu schválit.   

 Výsledek hlasování:  
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Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

 Návrh byl přijat. 
Rozprava: p. Jašíková navrhuje usnesení ve znění: 
Zastupitelstvo žádá vedení obce po dokončení položkového rozpočtu na 
stávající projekt „ČS a splašková kanalizace Třebovětice“ i o zajištění 
položkového rozpočtu na variantu s vlastní Biologickou čistírnou odpadních 
vod bez výtlaku na BČOV ČEPRO. 

 Výsledek hlasování:  
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Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

 Návrh byl přijat. 
 

d) Projekt dopravního řešení - náves a komunikace u bytových jednotek za 
rybníkem – zastupitelstvo seznámeno se situačním návrhem předloženým 
projektantem dopravních staveb panem Ing. Fialou. Termín veřejného 
projednání byl dohodnut na pátek 14. 2. 2025 od 17.00 hodin v budově 
základní školy – zámku na adrese Cerekvice nad Bystřicí č.p.1. ZO bere na 
vědomí.  
Rozprava: p. Šmída – do situace parkovacích míst u BJ doplnit parkovací 
místa podél koupaliště. 
V souvislosti s plánovanými investičními akcemi p. Jašíková navrhuje 
usnesení ve znění: 
Zastupitelstvo žádá vedení obce o zjištění plánovaného termínu realizace 
řešení kritického bodu KP2 (vsakovací příkopZPR4, záchytný příkop ZPR3 
a příkop OPR2 – podél bytových domů) a výstavby hlavní cesty HC3 včetně 
IP9 (od transformátoru k hlavní silnici) Státním pozemkovým úřadem. 

 Výsledek hlasování:  
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Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

 Návrh byl přijat. 
 

e) Vodohospodářská a obchodní společnost Jičín (VOS) – projekt navýšení 
kapacity stávajícího vodojemu Cerekvice – ZO předložen návrh smlouvy o 
spolufinancování projektu vodárenskou společností a dotčenými obcemi 
Cerekvice nad Bystřicí, Jeřice a Rašín. Součástí návrhu je i předběžný 
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rozpočet projektu a rozdělení výše financování mezi účastníky smlouvy. 
Zastupitelstva obcí byla VOS vyzvána k vyjádření. Schůzka zástupců 
dotčených obcí se koná ve čtvrtek 23. 1. 2025 od 15.00 hodin v zasedací 
místnosti obecního úřadu v Cerekvici nad Bystřicí.  
Rozprava: p. Jašíková doporučuje předloženou smlouvu nechat posoudit 
právní zástupkyní obce a náklady na právní služby po dohodě s ostatními 
obcemi sdílet, vyjasnit s vodárenskou společností, jak bude uplatňováno 
DPH.  
 

f) Prodej hasičské cisterny KAROSA CAS 24 LIAZ. Starosta obce seznámil 
zastupitele s dosavadním průběhem zveřejnění nabídky prodeje vozidla na 
webu a Facebooku obce a na internetových stránkách bazaru bazos.cz, 
bazar.pozary.cz. Termín pro zájemce o vozidlo byl v prodloužené nabídce 
stanoven na 16. 1. 2025 do 12.00 hodin a nebyla přijata žádná poptávka. 
Starosta upraví nabídku prodeje vozidla posunutím termínu do příštího 
jednání zastupitelstva, které se koná 20. 2. 2025.    
Rozprava: bez rozpravy   
 

g) Prodej obecního kolového traktoru ZETOR 3011. Původní zájemce, 
kterému byl prodej schválen usnesení číslo 109/2024 od své nabídky 
odstoupil. Starosta obce seznámil zastupitele s průběhem zveřejnění 
nabídky prodeje vozidla na webu a Facebooku obce a na internetových 
stránkách bazaru bazos.cz, bazar.pozary.cz. Nový termín pro zájemce o 
vozidlo byl v nabídce stanoven na 16. 1. 2025 do 12.00 hodin. Byla přijata 
jedna poptávka, která byla doručena dnes osobně. Nabídka zní na cenu 151 
000 Kč, zájemce Robert Vancl, Martinice. Starosta navrhuje revokovat 
usnesení zastupitelstva obce číslo 109/2024 a odprodat kolový traktor 
ZETOR 3011 novému jedinému zájemci, který splnil podmínky. 
Výsledek hlasování:  
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Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy   
 

h) Vyjádření ředitelky příspěvkové organizace Základní škola a mateřská 
škola, Cerekvice nad Bystřicí k připomínkám vzneseným na jednání 
zastupitelstva obce Cerekvice nad Bystřicí dne 12. 12. 2024. Paní ředitelka 
se vyjádřila k jednotlivým bodům a odpověděla na dotazy přítomných. 
Dále paní ředitelka v reakci na diskusní příspěvky na webových stránkách 
obce týkajících se školy informovala o preventivních opatřeních konaných 
ve škole a plánovaných do konce školního roku. Jedná se zejména o různá 
školení externích preventistů. Byla učiněna nabídka schůzky za účelem 
projednání diskusního příspěvku. 
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Rozprava: p. Šmída – dotaz na potřebné vzdělání asistentů pedagoga, 
odpověď ředitelka ZŠ a MŠ – střední vzdělání plus kurs pedagoga,  
p. Trousil – možnost porovnat jeho příspěvky do rozpravy v zápise 
zastupitelstva dne 12. 12. 2024 s vyjádřením paní ředitelky z dnešního 
jednání,  
p. Oubramová na dotaz na pana Trousila, zda používají mobilní telefony ve 
škole, odpověděla, že žáci I. stupně mobilní telefony ve vyučování ani o 
přestávce nepoužívají, p. Zapadlová sdělila, že žáci na II. stupni telefony o 
přestávkách mají možnost použít,  
p. Zapadlová informovala o šetření klimatu ve škole, kdy je i objednána 
externí odborná organizace na toto šetření nezávislou osobou, objednáno již 
31. 8. 2024, proběhne dotazníkové šetření, 
p. Konečný se vyjádřil ke svému příspěvku z diskuze na webu obce, neměl 
informaci o výše uvedeném šetření, ale zdůraznil potřebu řešení 
výchovných problémů v 7. třídě, dále poukazoval na vysokou míru 
suplování, které občas provádí i asistenti pedagoga, 
odpověděla p. Zapadlová, nemocnost vyučujících a dále záskok za účast na 
turnajích florbalu, 
p. Konečný se dotázal na transparentnost – zveřejnění preventivních 
programů, aby se rodiče žáků tyto informace dozvěděli,  
p. Trousil – sdělil, že nevidí problém v samotném suplování, ale co se ve 
třídě děje při suplování,  
p. Zapadlová vysvětlila způsob suplování, informovala i o vzdělání 
některých asistentů pedagoga, někdy je z personálních důvodů nutný pouze 
„dohled“, také se koná lyžařský výcvik, kdy budou někteří pedagogové na 
tomto výcviku a bude nutné je zastoupit, 
p. Trousil – sdělil, že na některých školách je dostupná elektronická třídní 
kniha, aby se rodiče mohli informovat o obsahu vyučování a personálním 
obsazení, 
p. Zapadlová odpověděla, že obdobné informace jsou dostupné z rozvrhu 
hodin, 
p. Konečný se dotázal, zda by škola mohla na řešení patologických jevů 
povolat i některou odbornou organizaci (OSPOD, apod.) i když rodič 
takového žáka se zásahem školy nesouhlasí, 
p. Zapadlová odpověděla, že ve škole probíhají individuální pohovory 
s žáky, dle jí dostupných informací nebylo chování za hranou zákona, 
p. Trousil poznamenal, že ten, kdo zjistí, že dochází k trestnému činu je 
povinen to oznámit, navrhuje změnit metody prevence a jejich 
zveřejňování,  
p. Šmída – dotaz na počet nepedagogických pracovníků ve škole, odpověď 
p. Zapadlová – 9 zaměstnanců, dotaz souvisí s plánem MŠMT ČR převést 
nepedagogické pracovníky na zřizovatele, diskuze nad tarifními mzdami 
těchto pracovníků, apod. 

 
2. Rozpočtové záležitosti 
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Starosta informoval finančním hospodaření obce Cerekvice nad Bystřicí za 
rok 2024, kdy stav všech účtů obce byl k 31.12.2023 ve výši 17 256 839,42 
Kč a stav všech účtů obce byl k 31.12.2024 ve výši 20 737 766,83 Kč. Obec 
v roce 2024 měla přebytek hospodaření ve výši 3 480 927,41 Kč. ZO bere 
na vědomí. 
Rozprava: Starosta informoval o stavech účtů obce k dnešnímu dni. 
 

3. Různé 
 

a) Žádost o pronájem nebytového prostoru v objektu Bistro na Hrádku na 
adrese Cerekvice nad Bystřicí č. p. 64. Pro vyhlášení pronájmu pro dětský 
oddíl „Zálesák“, který byl projednán na zastupitelstvu obce dne 12.12.2024 
připravil starosta záměr, který rozeslal zastupitelům k připomínkování.  
Rozprava: konkrétní podoba záměru projednána a upravena, bude zveřejněn 
co nejdříve. 
 

b) Žádost o pronájem nebytového prostoru v objektu Bistro na Hrádku na 
adrese Cerekvice nad Bystřicí č. p. 64 za účelem provozování pohostinství 
podal pan Lukáš Pražienka, Smiřice. Starosta odeslal žadateli emailovou 
zprávu s požadovanými podmínkami pronájmu. Po dodání požadovaných 
podkladů bude řešeno. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

c) Správa železnic, státní organizace – stavba „Rekonstrukce nástupiště na 
zastávce Třebovětice“ – zastupitelé seznámeni se stavebním záměrem, 
plánovaným na rok 2026. Starosta odeslal dotazy na upřesnění vzhledu 
přístřešku pro cestující a na ozelenění. Dotazy byly ze strany zpracovatele 
projektové dokumentace, společnosti DMC Havlíčkův Brod s.r.o. 
zodpovězeny, rozeslány zastupitelům a následně bylo vydáno vyjádření 
obce Cerekvice nad Bystřicí – ZO seznámeno. Na dočasný zábor pozemků 
v majetku obce, který je potřeba pro budoucí realizaci stavby byl předložen 
koncept nájemní smlouvy mezi Správou železnic, státní organizací a obcí 
Cerekvice nad Bystřicí. Výše nájmu činí 5 000,- Kč jednorázově. 

 Rozprava: p. Jašíková navrhuje využít stávající stojan na kola v prostoru 
nové zastávky 
 

d) Žádost společnosti Unicorn Publishing s.r.o., Praha o finanční příspěvek na 
výukové materiály pro ZŠ při dětské léčebně Lázně Bělohrad 
prostřednictvím nadace Edufuture Praha. ZO seznámeno.  
Rozprava: všichni souhlasí s tím, že žádost nebude akceptována 
 

e) Žádost o příspěvek (dar) ve výši 20 000,- Kč na rok 2025 pro pečovatelskou 
a odlehčovací službu Obecný zájem, z. ú. Smiřice. Zastupitelstvo bylo 
seznámeno s odůvodněním žádosti. Starosta navrhuje příspěvek formou 
darovací smlouvy ve výši 10 000 Kč. 

 Výsledek hlasování:  
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Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

 Návrh byl přijat. 
Rozprava: Částka byla ponížena s ohledem na stanovený roční limit 
příspěvků na charitu a sociální služby. 
 

f) Vesnická hokejová liga – příspěvek na pronájem sportoviště. Předložena 
žádost od zástupce cerekvických neregistrovaných hokejistů p. Davida 
Rachoty o příspěvek na pronájem lední plochy v Pivovaru Lindr ve 
Mžanech, kde probíhá soutěž celkem 11 obcí v regionu v ledním hokeji 
2024/2025. Návrh uhradit nájemné ve výši 22 000,- Kč.   
Výsledek hlasování:  
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u 
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e 
 

Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

 Návrh byl přijat.  
Rozprava: bez rozpravy 
 

g) Žádost o dotaci – SDH Třebovětice na konání akcí pro veřejnost. Žadatel 
požádal o dotaci ve výši 18000,- Kč. Starosta navrhuje poskytnout dotaci ve 
výši 18000,- Kč na pořádání akcí pro veřejnost pro SDH Třebovětice v roce 
2025.  
Výsledek hlasování:  

Jméno a příjmení 

Pr
o 

ná
vr

h 

Pr
ot

i n
áv

rh
u 

Z
dr

že
l s

e 
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Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

Návrh byl přijat. ZO pověřuje starostu k uzavření smlouvy. 
Rozprava: bez rozpravy    
 

h) Žádost o dotaci – SDH Třebovětice na podporu činnosti mladých hasičů. 
Žadatel požádal o dotaci ve výši 25 000,- Kč. Starosta navrhuje poskytnout 
dotaci ve výši 25 000,- Kč na podporu mladých hasičů pro SDH 
Třebovětice v roce 2025.  
Výsledek hlasování:  
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Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

Návrh byl přijat. ZO pověřuje starostu k uzavření smlouvy. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

i) Dary občanům – příspěvek na svoz komunálního odpadu samostatně žijícím 
důchodcům při svozu nádoby 120 litrů 1 x za měsíc. Starosta navrhuje 
poskytnout účelový dar občanům na svoz odpadů ve výši 982,- Kč. 
 

Jméno  Místo  Číslo popisné 
Marková Božena  Cerekvice nad Bystřicí 15     

Ing. Myšková Vlasta Cerekvice nad Bystřicí  51 
Pilařová Irena Cerekvice nad Bystřicí  83 

Tluková Milada Cerekvice nad Bystřicí  85 
Sládek Alois Cerekvice nad Bystřicí  106 

Tobolková Mária Cerekvice nad Bystřicí 121 
Suhajová Jitka Cerekvice nad Bystřicí  132                       

Tobolka Václav Cerekvice nad Bystřicí  143 
Pecen Milan Cerekvice nad Bystřicí 96 

Kollárik Luboš Cerekvice nad Bystřicí 164 
Čonková Růžena Cerekvice nad Bystřicí 48 

Novák Josef Cerekvice nad Bystřicí 34 
Hlavatá Miroslava Třebovětice 18 

Němec Václav Třebovětice 20 
Hakenová Miloslava  Třebovětice 40 

Písecký Petr Třebovětice 87 
Bucháčková Naděžda Třebovětice 94 

Rott Ditmar Třebovětice 51 
Miškářová Alena  Třebovětice 88 

Fričová Magda Třebovětice 58 
Molnárová Veronika Třebovětice 2 

Fogaš Karel Třebovětice 49 

 
Výsledek hlasování:  
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Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

Návrh byl přijat. ZO pověřuje starostu k uzavření smluv. 
Rozprava: S ohledem na ochranu osobních údajů bude tabulka výše 
anonymizována. 

 
j) Agrom Třebnouševes, s.r.o. – předložen návrh Dodatku č.4 k pachtovní 

smlouvě č.372, ve kterém jsou pronajaté pozemky obce Cerekvice nad 
Bystřicí uvedeny dle skutečnosti po provedených opatřeních dle Plánu 
společných zařízení v roce 2024 a je navrženo zvýšení nájmu ve dvou 
variantách. Celková výměra pronajatých pozemků je nyní 85 654 m2 a nové 
nájemné je ve variantě „A“ ve výši 60 091 Kč ročně a ve variantě „B“ ve 
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výši 67 006 Kč ročně. Starosta navrhuje schválit Dodatek č.4 s vyšším 
nájemným, tedy ve variantě „B“, které činí 67 006 Kč ročně. 
Rozprava: zastupitelstvo projedná tento dodatek na příštím zasedání a zváží 
přehodnocení původní smlouvy č. 372 z roku 2000. 
 

k) Žádost o prodej obecních pozemků užívaných žadateli a katastrálně 
oddělených při digitalizaci katastrální mapy v Třebověticích, která byla 
splatněna v roce 2024. Jedná se o pozemky parc.č. 492/35 o výměře 54 m2 – 
jiná plocha – ostatní plocha a parc.č. 492/39 – jiná plocha - ostatní plocha o 
výměře 17 m2. Oba pozemky jsou v k. ú. Třebovětice a obci Cerekvice nad 
Bystřicí. Žadatelé manželé Jónovi, Třebovětice 19, kteří jsou vlastníky 
sousedních souvisejících pozemků. Starosta navrhuje zveřejnit záměr 
prodeje těchto pozemků. 
Výsledek hlasování:  
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Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

l) Řešení pozemku parc.č.20/5 o výměře 35 m2 – ostatní plocha – zeleň v k. ú. 
Třebovětice a obci Cerekvice nad Bystřicí v areálu pomníku padlých v 1. 
světové válce. Starosta seznámil zastupitelstvo s možností odkupu tohoto 
pozemku, který nebylo možné získat s ohledem na nedávno dokončená 
dědická řízení prapůvodních vlastníků. Starosta navrhuje zveřejnit záměr 
nabytí těchto pozemků. 
Výsledek hlasování:  
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Veronika Jašíková X   Milan Tobolka X   Zdeněk Stejskal    
Jaromíra Oubramová X   Miroslav Tobolka X   Pavel Šmída X   
Jan Tobolka X   Michal Trousil X   Patrik Vích X   

Návrh byl přijat. 
Rozprava: bez rozpravy 
 

4. Usnesení 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje pod číslem usnesení: 
 
 

č. 1/2025 Řídit se při jednání navrženým programem. 
  Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
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č. 2/2025  Ověřovatele zápisu. 
  Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 

 
č. 3/2025 Podat žádost o dotaci z dotačního programu Královéhradeckého 

kraje – Program obnovy venkova – 25POVU1 – dotačního titulu 
DT1 – Občanská vybavenost, veřejná prostranství a infrastruktura 
– Výstavba, rekonstrukce nebo obnova místních komunikací na 
obnovu povrchů u dvou místních komunikací označených 
v pasportu komunikací „Ke hřbitovu 4c“ v Cerekvici a „Ulice 2 
4c“ v Třebověticích.  

   Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 

č. 4/2025  Smlouvu číslo 9/30/25/0005/Ju/NK o právu provést stavbu 
inženýrské sítě a omezení užívání nemovitosti na stavbu „ČS a 
splašková kanalizace Třebovětice“ mezi Obcí Cerekvice nad 
Bystřicí a Správou silnic Královéhradeckého kraje, p.o., Hradec 
Králové. 

   Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 
č. 5/2025 Zastupitelstvo žádá vedení obce po dokončení položkového 

rozpočtu na stávající projekt „ČS a splašková kanalizace 
Třebovětice“ i o zajištění položkového rozpočtu na variantu s 
vlastní Biologickou čistírnou odpadních vod bez výtlaku na BČOV 
ČEPRO. 

   Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 
č. 6/2025 Zastupitelstvo žádá vedení obce o zjištění plánovaného termínu 

realizace řešení kritického bodu KP2 (vsakovací příkopZPR4, 
záchytný příkop ZPR3 a příkop OPR2 – podél bytových domů) a 
výstavby hlavní cesty HC3 včetně IP9 (od transformátoru k hlavní 
silnici) Státním pozemkovým úřadem. 

   Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 
č. 7/2025 Revokaci usnesení zastupitelstva obce číslo 109/2024 a odprodej 

kolového traktoru ZETOR 3011 novému jedinému zájemci, panu 
Robertu Vanclovi, Martinice, který splnil podmínky a nabídl cenu 
151 000 Kč. 

   Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 
č. 8/2025 Finanční příspěvek ve výši 10 000,- Kč na rok 2025 pro 

pečovatelskou a odlehčovací službu Obecný zájem, z. ú. Smiřice 
formou darovací smlouvy ve výši 10 000 Kč. 

   Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 

č. 9/2025 Příspěvek na pronájem lední plochy v Pivovaru Lindr ve Mžanech, 
kde probíhá soutěž celkem 11 obcí v regionu v ledním hokeji - 
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uhradit nájemné ve výši 22 000,- Kč. 
   Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 

č. 10/2025 Poskytnutí dotace ve výši 18 000,- Kč na pořádání akcí pro 
veřejnost pro SDH Třebovětice v roce 2025 a pověřuje starostu 
k uzavření smlouvy. 

             Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 

č. 11/2025 poskytnutí dotace ve výši 25 000,- Kč na podporu mladých hasičů 
pro SDH Třebovětice v roce 2025 a pověřuje starostu k uzavření 
smlouvy.   

  Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 

č. 12/2025 Dary občanům – příspěvek na svoz komunálního odpadu 
samostatně žijícím důchodcům při svozu nádoby 120 litrů 1 x za 
měsíc ve výši 982,- Kč dle seznamu v bodu 3.i) a pověřuje starostu 
k uzavření smluv. 

  Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 
č. 13/2025 Zveřejnit záměr prodeje pozemků parc.č. 492/35 o výměře 54 m2 – 

jiná plocha – ostatní plocha a parc.č. 492/39 – jiná plocha - ostatní 
plocha o výměře 17 m2. Oba pozemky jsou v k. ú. Třebovětice a 
obci Cerekvice nad Bystřicí. 

  Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 
č. 14/2025 Zveřejnit záměr nabytí pozemku parc.č.20/5 o výměře 35 m2 – 

ostatní plocha – zeleň v k. ú. Třebovětice a obci Cerekvice nad 
Bystřicí v areálu pomníku padlých v 1. světové válce. 

  Pro návrh: 8 hlasů, proti návrhu: 0 hlasů, zdržel se: 0 hlasů. 
 

Zapsáno, přečteno a podepsáno 16. 1. 2025 ve 23:20 hodin. 
 
Řádné zasedání zastupitelstva obce se bude konat dne 20. února 2025 od 18.00 
hodin v zasedací místnosti Hasičské zbrojnice v Třebověticích č.p.3. 
 
Předpokládaný program dalšího ZO:  
1. Kontrola usnesení 
2. Rozpočtové opatření 
3. Různé 
4. Usnesení 
 
Zapsal: p. Milan Tobolka 
Ověřili: p. Miroslav Tobolka, p. Pavel Šmída 
 


